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Dochody, jakie uzyskała Gmina Miejska Kraków od przewoźników z tytułu opłaty za korzystanie z

przystanków oraz wizualizacje remontów parków w postaci filmów – to tematy interpelacji radnego

Łukasza Wantucha. Z kolei radny Łukasz Maślona interpeluje w sprawie rewitalizacji Zakrzówka.

Radny Łukasz Wantuch, inspirując się stroną na portalu społecznościowym burmistrza

Miechowa, zwraca się do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie do warunków przetargu

na remonty dużych parków miejskich zapisu o konieczności stworzenia prezentacji filmów

pokazujących wizualizację terenów po rewitalizacji. – Zwiększy to koszty o promile, a pozwoli

lepiej dotrzeć do mieszkańców Krakowa -  argumentuje radny.

Druga interpelacja radnego Wantucha dotyczy uzyskania informacji na temat dochodów, jakie

otrzymała Gmina Miejska Kraków z tytułu opłaty za korzystanie z przystanków oraz dworców

przez przewoźników w 2018 roku. Obecnie stawki za zatrzymanie się na przystanku wynoszą 5

groszy, a na dworcu - 1 zł.

Radny Łukasz Maślona interpeluje w sprawie stanu środowiska w rejonie zalewu Zakrzówek.

Radny chciałby uzyskać informację, czy projekt rewitalizacji terenu uzyskał opinię środowiska

osób niepełnosprawnych oraz na jakiej podstawie została podjęta decyzja dotycząca

osiatkowania skał. Ponadto prosi o udostępnienie ekspertyz ścian małego zbiornika pod kątem

stwarzanego niebezpieczeństwa, wpływu prac budowlanych na siedlisko gniewosza plamistego

oraz tych  dotyczących znajdujących się w kamieniołomie gniazd ptaków i nietoperzy, a także

oszacowania zniszczenia skał przy instalacji siatki.
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